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Ärende 1  Antagande av anbudsgivare för nybyggnation av Falkbergsskolan, Tullinge 
 
När anbudsbeslut skall fattas i nämnden kan sekretess vara påkallat, men detta gör det mycket svårt 
att som förtroendevald ta det ansvar man förväntas ta när handlingarna delas ut på sittande möte. I 
praktiken blir nämnden juridiskt ansvarig för beslutet samtidigt som det i praktiken tagits av 
tjänstemännen. Man får förstås anta att rätt anbud valts utefter de kriterier som satts upp, det är ju 
LOU och inget tyckande, men nämnden har inte beslutat om utvärderingskriterierna. En riktigare 
ordning vore därför att utvärderingskriterierna beslutas av nämnden innan upphandling. 
 
Givet projektets storlek och de problem som andra renoveringsprojekt i kommunen varit befattade 
med kan jag inte ta ansvar för ett antagande av ett anbud där jag varken fått medverka i beslut om 
upphandlingsdokumentation eller haft erforderlig tid att sätta mig in i de olika anbuden.  
 
Jag yrkar därför i första hand: 
 
att ärendet bordläggs 
 
i andra hand 
 
att inget anbud antas. 
 
Per Börjel (TUP) 


